
In deze serie ‘Je raadt het nooit’ interviewen we wekelijks een raadslid van Het Hogeland. Wil je meer weten over 
de andere raadsleden of het raadswerk? Kijk dan eens op raadhethogeland.nl
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heb ik aardig wat rondgezworven. Zo heb ik bijvoorbeeld 
15 jaar in Canada gewoond. Ik had daar een bouwbedrijf en 
werkte in de woningbouw.

Ik wil meer aandacht voor de jeugd
Ik maak me sterk voor meer aandacht en zeggenschap voor 
de jeugd. Want ik vind dat de jongeren in onze gemeente 
te veel aan hun lot worden overgelaten. En dat gebeurt 
al jaren. Daardoor is volgens mij ook de jeugdzorg nu zo 
complex. Onze jeugd mist niet alleen een plek maar mist 
ook zeggenschap. Het is één van mijn hoofddoelen om daar 
wat aan te doen. Dat vind ik belangrijk. Ik zou het dus ook 
mooi vinden dat er een jeugdraad in onze gemeentepolitiek 
zou komen.

Favoriete plek
Twee locaties in onze gemeente hebben een speciaal plekje 
in mijn hart. Een daarvan is de Eemshaven. Daar kom ik 
al graag sinds 1974. Ik fotografeer er veel. Mijn tweede 
favoriete plek is het Lauwersmeergebied. Ook hier ben ik 
veel te vinden. Dit prachtige natuurgebied doet me altijd 
denken aan Canada. 

Het vertrouwen in de overheid moet terug
De overheid moet z’n best gaan doen om het vertrouwen te 
herwinnen van de inwoners. Als dat niet gebeurt dan wordt 
het lastig om de mensen bij ontwikkelingen in het gebied of 
bij de politiek te betrekken. De overheid is daarin eerst aan 
zet. Er moet veel meer openheid komen.

Mensen willen meer persoonlijk contact
Er moet in Het Hogeland weer ruimte en tijd komen voor 
echt menselijk contact. Want persoonlijk contact dat is 
waar de mensen behoefte aan hebben. Ik denk dat hoe 
meer het contact online gaat, hoe groter de kloof tussen de 
politiek en de inwoners wordt. Als gemeente moeten we 
makkelijk bereikbaar zijn voor onze inwoners. Het openbaar 
vervoer is hier matig, met name in de voormalige gemeente 
De Marne. Ik ben bang dat dit alleen maar slechter wordt. 
Ik begrijp dat er wellicht een nieuw gemeentehuis moet 
komen. Organisatorisch gezien is dat een optie. Maar gezien 
de omvang van de gemeente is dat voor veel inwoners niet 
prettig. Alles wordt teveel geconcentreerd.

Tot slot
Wat mij betreft maken we een beweging naar 
schaalverkleining. Kortom, genoeg te doen voor GroenLinks 
en mij. En daar zet ik mij de komende periode graag voor in.

Mijn naam is Gabe Penninga. In mijn vrije tijd ga ik graag 
naar steampunkfestivals waar ik dan ook dit kostuum 
draag. Steampunk is een internationale beweging en 
verwijst naar een tijd waarin veel gebruik werd gemaakt van 
stoomkracht. Ik ben de raad van de gemeente Het Hogeland 
ingegaan om iets te betekenen voor onze inwoners en voor 
de gemeente als geheel. Ik wil mijn bijdrage leveren aan de 
maatschappij. En waar ik dat kan ‘m ook mooier maken. Ik 
denk aan het leefbaarder maken van dit gebied. Maar ook 
aan het in stand houden van oude dingen die mooi of goed 
zijn. Bijvoorbeeld al die mooie panden in onze gemeente. 
Eeuwig zonde als dat verdwijnt. 

Waarom GroenLinks?
In 2021 heb ik mij bij GroenLinks aangesloten. Het is een 
partij die gaat voor verduurzaming en met echte aandacht 
voor het milieu. Ik ben in deze provincie geboren, in 
Hoogkerk, en woon nu sinds 2011 Roodeschool. Daarvoor 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘De jeugd heeft de 
toekomst’


